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Aan de leden van Provinciale Staten 
 

Toelichting vragensteller 

De landelijke overheid is een dialoog opgestart over megastallen. Deze dialoog heeft 

naar de mening van de Partij voor de Dieren een smalle opzet gehad en moest in zeer 

korte tijd worden afgerond. In tegenstelling tot bijvoorbeeld de Brede Maatschappelijke 

Discussie Kernenergie, die twee jaar in beslag heeft genomen in plaats van de zes 

weken, die zijn uitgetrokken voor de dialoog over megastallen om met de bevolking 

van gedachten te wisselen. Naar aanleiding van deze dialoog wil de fractie van de 

Partij voor de Dieren de volgende vragen aan u voorleggen. 

 

 
1. Kent u de internetsite: www.dialoogmegastallen.nl? 

 

Antwoord 
Ja. 

 

2. 28 en 29 juli 2011 heeft een tweedaagse werkconferentie plaatsgevonden met 

40 vertegenwoordigers van maatschappelijke organisaties, bedrijfsleven, weten-

schappers, provincies en gemeenten, waarbij er gesproken werd over megastallen. 

Heeft de provincie Zuid-Holland hieraan deelgenomen? Zo nee, waarom niet?  

 

Antwoord 
De provincie Zuid-Holland was niet aanwezig. Het aantal bestaande intensieve 

veehouderijen is klein en tevens geldt dat al jaren een restrictief beleid wordt gevoerd 

ten aanzien van deze vorm van bedrijven, waardoor nieuwvestiging onmogelijk is. Dit 

maakt dat een nieuwe discussie rond dit onderwerp voor ons niet relevant is. 

 

3. Zo ja, wat is de inbreng geweest van de provincie Zuid-Holland van in de Dialoog 

Megastallen met betrekking tot megastallen in relatie tot de thema's ondernemen, dier, 

mens, volksgezondheid, milieu en landschap? 

 

Antwoord 
Zie antwoord onder 2. 
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4. Op welke wijze is het probleem van megastallen in relatie tot de ruimtelijke ordening in 

een dichtbevolkte provincie als Zuid-Holland aan bod gekomen en wat is daarin uw 

mening? 

 

Antwoord 
Zie antwoord onder 2. 

 

5. Welke overige inbreng heeft de provincie gehad met betrekking tot de dialoog 

megastallen? 

 

Antwoord 
Zie antwoord onder 2. 

 

6. Wat vindt u van de korte tijdsbesteding van zes weken, die is uitgetrokken voor de 

Dialoog Megastallen vanuit de provinciale verantwoordelijkheid in relatie tot de 

zwaarte van het onderwerp en het maatschappelijk belang, de relevantie en de 

zorgvuldigheid en het kunnen betrekken van voldoende diverse groepen in de 

samenleving (in tegenstelling tot bijvoorbeeld twee jaar die is uitgetrokken voor een 

dialoog over kernenergie)? 

 

Antwoord 
De organisatie van de dialoog ligt bij het Ministerie van Economische Zaken, 

Landbouw en Innovatie. Ons is onbekend waarom voor deze periode is gekozen. 

 

7. Bent u van mening dat de dialoog voldoende breed is opgezet (met voor- én tegen-

standers), waarin ook de nadelen voor de ruimtelijke ordening en gevaren voor de 

volks- en diergezondheid en milieu van megastallen voldoende duidelijk aan bod zijn 

gekomen? Zo ja, kunt u dit nader beargumenteren? Zo nee, wwelke actie gaat u 

ondernemen? 

 

Antwoord 
Zie antwoord onder 2. 

 

 

Den Haag, 20 september 2011. 

 

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland, 

wnd. secretaris,                                      voorzitter, 

 

M.M. van der Kraan                               J. Franssen 

 

 


